
Zápisnica

zo zasadnutia komisie pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity

zo dňa 6.6.2024 konanej v klubovni Mestského úradu v Rajeckých Tepliciach

Prezenčná listina: Meno Podpis

Mgr. Rastislav Slyško ..........v.r...................

Ing. Pavol Bielik .........v.r....................

Emília Duračinská .........v.r....................

Jozef Knapec ospravedlnený

Ing. Ján Valúch ..........v.r....................

Zapisovateľ: Alžbeta Grossová ...........v.r.................

Overovateľ: Emília Duračinská .........v.r....................

Bod č. 1 - Úvod

Bod č. 2 – Informovanie o voľbe rady Materskej školy a delegovaní členov za zriaďovateľa

Bod č. 3 – Zmluva o prenájme priestranstva na LS 2024

Bod č. 4 – Zmluva o prenájme učební pre hudobnú školu Yamaha

Bod č. 5 – Overovateľ zápisníc komisie

Začiatok rokovania o: 19:00 hod.

Komisia sa zišla na svoje rokovanie dňa 6.6.2024. Rokovanie viedol predseda komisie Mgr.

Rastislav Slyško.

Bod č. 1 - Úvod

Predseda komisie Mgr. Slyško otvoril rokovanie komisie a oboznámil prítomných s programom,

kde sa doplní bod č. 5 – overovateľ zápisníc komisie

Komisia súhlasila s doplnením programu.

Za: Ďuračinská, Bielik, Valúch, Slyško



Bod č. 2 – Informovanie o voľbe rady Materskej školy a delegovaní členov za zriaďovateľa

K bodu prebehla rozsiahla diskusia :

-predseda komisie p. Slyško upozornil, aby voľba rady škôlky prebehla zákonným spôsobom

s dodržaním platného zákona, vyhlášky a metodických pokynov pre konanie volieb.

https://sku.sk/wp-content/uploads/2021/09/Metodicke%CC%81-usmernenie-k-Radam-skol_pdf.p

df

- p. primátor ubezpečil komisiu, že voľba je v súlade so zákonom, nakoľko bola vyhlásená

s odporúčaním právničky.

- p. prednosta Mgr. Ján Marozs informoval o dôvode vyhlásenie novej voľby, nakoľko voľbu

vyhlasuje zriaďovateľ a nie riaditeľ škôlky bez vedomia zriaďovateľa, ako sa stalo v septembri

-komisia bola p. primátorom a p. prednostom informovaná o problémoch v škôlke, priebehu

volieb do rady škôlky zo zástupcov rodičov.

- p. Ďuračinská upozornila, že rada škôlky by mala slúžiť práve na kontrolu a preto musí byť

zvolená zákonnou cestou a transparentne.

-p. Bielik avizoval, že podľa zákona má zriaďovateľ delegovať zástupcov za zriaďovateľa.

Vyhlásenie voľby rady školy mal spraviť zriaďovateľ a nevidí dôvod, aby, sa o tom diskutovalo na

komisii.

-P. Slyško súhlasil s vysloveným názorom, že pri vyhlásení volieb do rady škôlky mohlo dôjsť k

pochybeniam, nakoľko nedošlo k formálnemu povereniu riaditeľky usporiadať voľby.

Ďalej prítomným opätovne vysvetlil v čom podľa neho spočíva nezákonnosť návrhu mesta na

zmeny v štruktúre rady škôlky, ktoré boli navrhnuté na decembrovom MZ. Rada škôlky primárne

plní úlohu ochrany verejného záujmu, ak má byť dodržaná zákonnosť zamestnanci mesta

nemôžu mať v rade väčšinu členov.

Zákon č. 596/2003 Z. z. https://www.zakonypreludi.sk/zz/2003-596

§ 25

(2) Ak má škola alebo školské zariadenie nižší počet zamestnancov ako 25, počet členov rady školy môže
byť nižší ako 11.

(4) Zloženie a počet členov rady školy podľa odsekov 2 a 3 určí zriaďovateľ s prihliadnutím na celkový

počet zamestnancov školy alebo školského zariadenia, pričom dodržiava zásadu, že počet členov rady
školy, ktorí nie sú zamestnancami školy alebo školského zariadenia, musí byť väčšinový.

https://sku.sk/wp-content/uploads/2021/09/Metodicke%CC%81-usmernenie-k-Radam-skol_pdf.pdf
https://sku.sk/wp-content/uploads/2021/09/Metodicke%CC%81-usmernenie-k-Radam-skol_pdf.pdf
https://www.zakonypreludi.sk/zz/2003-596


Za: Ďuračinská, Bielik

Zdržali sa: Valúch, Slyško

Bod č. 3 – Zmluva o prenájme priestranstva na LS 2024

Odsúhlasený v plnom znení.

Za: p. Ďuračinská, Bielik, Valúch, Slyško

Bod č. 4 – Zmluva o prenájme učební pre hudobnú školu Yamaha

-p. Slyško skonštatoval, že akýkoľvek krúžok v tomto meste je potrebný a pokiaľ ma mesto na to

priestor, odporúča prenájom

- p. Ďuračinská skonštatovala, že je potrebné aby deti mali možnosť záujmových aktivít v meste

Komisia odsúhlasila zámer prenájmu učební.

Za: Ďuračinská, Bielik, Valúch, Slyško

Bod č. 5 – Overovateľ zápisníc komisie

P. Bielik otvoril diskusiu o potrebe overovateľa zápisníc z komisie, aj keď v rokovacom

poriadku to nie je stanovené.

- p. Ďuračinská by takisto uvítala možnosť sa k zápisnici vyjadriť

- p. Slyško konštatoval, že podľa platného rokovacieho poriadku pre rokovanie komisie za

vyhotovenie zápisnice zodpovedá predseda a overovateľ je nad rámec platných pravidiel, ale

ak to chcú ostatní členovia bude hlasovať „za“.

- Komisia schválila potrebu overovateľa zápisnice

Za: Ďuračinská, Bielik, Valúch, Slyško

Bod č. 6 – Diskusia

P. prednosta informoval komisiu o dotazníku spokojnosti rodičov v škôlke, ktorý bude mať za

úlohu dozvedieť sa viac o chode škôlky a problémoch rodičov vo vzťahu k škôlke.

Bod č. 7- Záver

Predseda komisie p. Slyško poďakoval za účasť a ukončil rokovanie

Rokovanie ukončené 20:15 hod.

V Rajeckých Tepliciach 6.6.2024



Zapísala: Alžbeta Grossová

Overili:

................................. ..................................

Mgr. Rastislav Slyško Emília Duračinská

predseda komisie člen komisie


